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To explain why nuclei exist and to represent some aspects of their internal
organization, it is important to understand in what form time exists in the Nature
itself. To this end, we restore the fundamental notions of electric and magnetic fields
in the framework of the general relativity theory and derive the general covariant
Maxwell equations for these fields. This makes it possible to define natural time and
to recognize that there are two different natural times. We connect the existence of
dual natural time with the existence of nuclei.

Для ответа на вопрос о причине существования ядер и форме их внутренней
организации важно понять сущность природного времени. С этой целью мы вос-
станавливаем в рамках общей теории относительности фундаментальные понятия
электрического и магнитного полей и выводим общековариантные уравнения
Максвелла для этих полей. Это позволяет дать определение природного времени
и показать, что в природе существует два различных времени. Мы связываем
существование ядер с существованием дуального времени.
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